
Tóth Balázst, Vasvár polgármesterét 
arra kértük, hogy a 2020-as év legnagyobb 
feladatát, beruházásait vázolja fel tradici-
onális újévi interjújában. A polgármester 
az október 13-ai önkormányzati választá-
son elért eredménye alapján újabb öt évre 
kapott mandátumot a város vezetésére. A 
szavazás előtt összefoglalta az elmúlt évek, 
s az ötéves ciklus történéseit, fejlesztéseit, 
korszerűsítéseit, így a mostani beszélgetés-
nél a jövő feladatai kerültek előtérbe.

– Jelenleg is a város legnagyobb be-
ruházása zajlik: az iparterület fejlesztése, 
ami várhatóan tavaszra elkészül – kezdte 
a beszélgetést Tóth Balázs polgármester. – 
Ez a beruházás a vasváriak számára ugyan 
nem látványos és az itt élőknek közvetlenül 
nincs hatással a mindennapjaira, de közvet-
ve, hosszútávon meghatározó lesz a város 
jövője szempontjából. Ez teremtheti meg 
a gazdasági alapját egy másik, újabb nagy 
fejlesztésnek. Emellett hatással van arra is, 
hogy a városlakók kulturális, egészségügyi, 
szociális területen minél magasabb színvo-
nalú szolgáltatást kaphassanak.

– Milyen fejlesztések vannak jelenleg az 
iparterületen?

– Mintegy 15 hektáros területen útháló-
zatot, gáz-, villanyvezetéket, közvilágítást, 
járdákat és két ipari csarnokot építettünk. 
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Az iparterület fejlesztése meghatározó a város számára
Újévi polgármesteri interjú a 2020-as beruházásokról, korszerűsítésekről

Ez utóbbiakba várjuk a bérlőket és a betele-
pülni szándékozókat. Tudatosan építkezünk 
hosszútávú fejlesztési programjainkban. 
A most lezárult ciklus elején kijelentettük, 
hogy Vasvárnak elfogyott az iparterüle-
te, éppen emiatt történt meg ez a nagyívű 
beruházás. Egyébként a megye iparterületi 
fejlesztései közül a vasvári a legnagyobb. 
Ezzel párhuzamosan a Foglalkoztatási Pak-
tum révén képzésekkel, marketinggel vál-
lalkozók számára igyekszünk befektetés 
ösztönző csomagot is összeállítani a siker 
érdekében. Ennél a beruházásnál is jól lát-
szik, hogy az előkészítő munkálatok éveket 
vesznek igénybe, míg maga a gyakorlati 
munka rövidebb időszakot ölel fel. Az első 
kapavágás 2019 augusztusában történt és 
várhatóan 2020 tavaszára, áprilisra el is ké-
szül a terület korszerűsítése. Gyakorlatilag 
háromnegyed év alatt elkészül mindaz, amit 
három-négy év alatt készítettünk elő.

– Ha a jövőben előre néz, mely beruhá-
zások lesznek meghatározóak?

– A városnak van egy-két olyan nagy in-
gatlana, amelynek funkciót, lehetőleg gaz-
dasági funkciót kell találni. A zárda épületé-
nek a másik fele is jelentős ingatlan, illetve 
a szakközépiskola jövőjéről is gondolkodni 
kell. Az látszik, hogy a csökkenő gyerek-
létszám miatt az oktatási intézmény nehéz 

helyzetben van. Az ingatlan tulajdonjoga a 
miénk, de vagyonkezelésileg az állam, az 
Innovációs és Technológiai Minisztérium 
kezében van. Másik nagy feladat: a városban 
lévő szolgáltatások biztosításához szüksé-
ges humán infrastruktúra pótlása. Gondolok 
itt az orvosokra, a tanárokra, az óvónőkre. 
Látni, hogy mindenhol kevés a munkaerő. 
A cégek is arra panaszkodnak, hogy kevés 
a munkaerő, főleg a képzett szakember. De 
mindemellett vannak kötelező feladataink: 
a járdák és az utak korszerűsítései, a város 
szépítése, csinosítása, a fürdő fejlesztése és 
a zöldterületek karbantartása is meghatáro-
zó. Új padokat helyeztünk el a fürdőben, a 
medence mellé. A padokon Vasvár logója is 
látható, ami biztosan elnyeri a fürdővendé-
gek tetszését. Megoldandó feladat a termál-
kút megjavítása. Az országban csak pár cég 
van, ami erre a feladatra képes, és az ő kapa-
citásaik le vannak kötve. Legkorábban nyár 
közepétől várható, hogy neki tudnak állni a 
munkáknak, addig is gázzal fűtjük a fürdő 
vizét. Kisebb fejlesztés, de fontos: terveztet-
jük a kilátóhoz és a játszótérhez a mosdót, 
a vécét, ami jövőre elkészül. Emellett bár a 
temetőnél már számos felújítást végzett az 
önkormányzat, a ravatalozó rendbetétele 
váratott magára. Ez is ezen év feladata lesz.

(Folytatás a 2. oldalon)
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(Folytatás az 1. oldalról)
– Beváltotta a reményeket az új hely-

színen megtartott karácsonyváró, adventi 
programsorozat?

– Csupa pozitív visszajelzést kaptunk 
arról, hogy meghittebb, biztonságosabb a 
művelődési központ melletti helyszín, ahol 
jobban elférnek a helyiek. Törekszünk arra, 
hogy minél hangulatosabb legyen az itt eltöl-

tött másfél-két óra. Felvetődött, hogy ne csak 
vasárnap, hanem más napokon is legyenek 
programok. Nyitottak a lehetőségek jövőre 
is. A képviselő-testület tagjai a Mikulásvárón 
forralt borral, zsíros kenyérrel várták a szü-
lőket, a gyerekeket. Jó volt elbeszélgetni a 
megjelent érdeklődőkkel. A városhoz köthető 
rendezvényeket a jövőben is megtartjuk, s a 
szentkúti programsorozat is folytatódik szín-

házi szakemberek bevonásával. A legfonto-
sabb a város, a képviselő-testület számára, 
hogy az itt élők életminősége folyamatosan 
fejlődjön. Az újság hasábjain keresztül is 
kívánunk: Boldog, eredményekben gazdag, 
egészségben teljes új esztendőt! Köszöntsön 
ránk jó év,, a lelkekbe boldogság, a szívekbe 
béke, ezt kívánjuk az új évre!

sna, fotók: Laki László

Az iparterület fejlesztése meghatározó a város számára

Vasvárról a legjobb körökbe
BÉT – a legsikeresebb középvállalatok között a MIELL Quality!

2019-ben már 200 olyan középvállalat 
volt Magyarországon, amelyet a Budapesti 
Értéktőzsde és szakmai partnerei az elmúlt 
négy év során választottak ki azzal a céllal, 
hogy a hazai gazdasági szféra megismerje 
őket tekintettel arra, hogy folyamatosan 
képesek növelni versenyképességüket, al-
kalmasak a szintlépésre, kimagasló telje-
sítmény nyújtása mellett.

A BÉT évente 50 vállalkozást választ ki, 
amelyek sikertörténetét igényes, nyomta-
tott kiadványban, a BÉT50-ben foglal ösz-
sze. Ennek bemutatása egy konferenciával 
egybekötött csúcstalálkozón történik, ahol a 
régiek megismerhetik az újakat, színre ke-
rülnek ugyanis a sikertörténetek. Ez egyben 
csatlakozás a BÉT50 klubhoz, ami minden 
résztvevő számára egy hatékony networking 
eszköz lehet, ha bel- vagy külföldi terjeszke-
dés, vállalatfejlesztés, vagy akár tőzsdei be-
vezetés a cél.

A vasvári MIELL Quality 2019-ben meg-
hívást kapott a BÉT50 vállalkozásai közé. 
Botfa Bálint ügyvezető-tulajdonos rangos el-
ismerésként értékelte a megkeresést és igent 
mondott az együttműködésre. Az Budapesti 
Értéktőzsde szakmai partnereként bemutat-
kozó EY és a Figyelő szakértői pedig interjút 
készítettek a MIELL cégcsoport képvisele-

tében Berta Gergely értékesítési vezetővel, 
ezáltal a nagyközönség is megismerheti a 
Vas megyében székelő középvállalat múltját, 

sikerének titkát. (https://bet.hu/Kibocsatok/
bet50/2019/vallalatok/bizalmi-korben---
miell-quality-kft)

Egy felmérés szerint egyébként mintegy 
400 tőzsdeképes hazai tulajdonú középvál-
lalat van ma Magyarországon, ezekből for-
málódik a BÉT50 közössége, amelyben most 
már a MIELL is rendszeresen képviselteti 
magát.

Vasvár városa által is kitüntetett Botfa 
Bálint úgy látja, a MIELL cégcsoport folya-
matos formálódása, fejlődése a garancia arra, 
hogy megőrizze a stabilitást, sokoldalúságá-
val biztos munkahelyeket teremtsen és tart-
son meg, hosszú távon.

Fotó: bet.hu, MIELL

Botfa Bálint, ügyvezető-tulajdonos –
MIELL Quality Kft.

Berta Gergely, értékesítési vezető –
MIELL Quality Kft.

A MIELL Quality a BÉT50-en

Jótékonyság
A Karintia Kereske-

delmi, Mezőgazdasági 
és Szolgáltató Kft. ve-
zetősége és dolgozói 
fontosnak tartották, 
hogy az idei év adventi 
időszakában is támogas-
sanak nehéz sorsú helyi 
családokat. Az immár 
hagyományos jótékony-
sági kezdeményezésü-
ket a város nevében a 
polgármester örömmel 
fogadta.

Gyermekáldás
Schmolczer Zente november 1-jén 
jött világra Schmolczer András és 
Bedics Krisztina gyermekeként. Nov-
ember 3-án született Mihályfi  Anna, 
Mihályfi  Zoltán és Horváth Nikoletta 
kislánya. Kiss Hunor Gábor novem-
ber 4-én érkezett meg Kiss Gábor és 
Török Tamara családjába. November 
25-én Dragovics Simon és Szofi  jött 
világra a szülők, Dragovics Péter és 
Horváth Veronika nagy örömére. 
Borbás Barna november 27-én jött 
világra Borbás Gábor és Rózsa Enikő 
kisfi aként. Gratulálunk! Kiss Hunor Gábor



3VASVÁRI ÚJSÁG2020. január 8.

NÉZZÜK MEG 
EGYÜTT

Januárban év eleji szünet.
Legközelebb február 9-én
találkozunk a Békeházban:
MIT NÉZZÜNK MEG
EGYÜTT 2020-BAN?

VÁROSNÉZŐ SÉTÁK 2020/01

Új szerzemények
a domonkos gyűjteményben

A Nézzük meg együtt program kere-
tében a Domonkos Rendtörténeti Gyűj-
temény új szerzeményeit mutatták be a 
Domonkos vasárnapon. Az idei évben 
elsősorban festményekről esett szó, ame-
lyek közül egy különösen szép barokk 
festményt eredetiben is megcsodálhattak 
az érdeklődők. Egyelőre csak fényképen 
láthattuk Feszty Masa (1895-1979) port-
réját Horváth Sándor domonkos szerze-
tes, teológus professzorról, amelyet Márfi  
Gyula nyugalmazott veszprémi érsek ado-
mányozott vissza az érseki gyűjtemény-
ből a domonkos rendnek (a festmény a 
szerzetesrendek 1950 évi feloszlatása 
után Badalik Bertalan domonkos püspök 
révén került Veszprémbe). Az értékes mű-
tárgy minisztériumi engedélyezés után 
kerülhet Vasvárra. Egyelőre ugyancsak 
fényképen volt látható két XVIII-XIX. 
századi domonkos témájú festmény a 
Pannonhalmi Főapátsági Gyűjtemények-
ből, melyek kapcsán ugyancsak felmerült 
a vasvári domonkos gyűjtemény részére 
való átadás lehetősége. Feszty Masa: Horváth Sándor portréja (1948)

Domonkos vasárnap – Nézzük meg együtt!
Advent harmadik vasárnapja egyben do-

monkos ünnep is volt Vasváron (a rend álta-
lában decemberben emlékezik meg alapítá-
sának évfordulójáról), az ünnepség vendége 
Kostecki András atya, magyar domonkosok 
elöljárója volt. A délelőtti szentmisét a plé-
bániatemplomban – az egykori domonkos 
templomban – András atya mondta, majd 
mise után a Zarándokszállás közösségi ter-
mében rövid előadásban mutatta be a rend 
új szentjét, Bragai Szent Bertalan püspö-
köt. A délután a hagyományos vasvári vá-

rosismereti rendezvénnyel, a „Nézzük meg 
együtt!” programjával folytatódott, mely-
nek keretében dr. Zágorhidi Czigány Balázs 
múzeumigazgató a Domonkos Rendtörténe-

ti Gyűjtemény új szerzeményeit mutatta be. 
Az esti városi ünnepség nyitányaként And-
rás atya gyújtotta meg az adventi koszorú 
harmadik gyertyáját, melynek során Szent 
Bertalan püspök gondolatait idézte: „Ardere 
et lucere – égni és világítani.”

Az ünnepi programhoz karácsonyi vá-
sár is kapcsolódott, ahol a rend és a rend-
történeti gyűjtemény kiadványai mellett az 
értelmi fogyatékosokat támogató Bárka kö-

zösség – magyar, lengyel és afrikai – termé-
keit lehetett megvásárolni. És természetesen 
volt dominikánus mézbor és dominikáner 
sütemény is, sőt a bátrabbak egy új domon-
kos kolostori terméket, a mézbor-párlatot is 
megkóstolhatták.
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Várakozni tilos tábla vagy egyirányúsítás?
Vita alakult ki a József Attila utcában uralkodó közlekedési probléma miatt

A József Attila utca egyirányúsításáról 
Vasvár Város Önkormányzata lakossá-
gi fórumot szervezett december 10-én a 
Vasvári Polgármesteri Hivatal nagyter-
mében. Szó volt arról, hogy az Eötvös ut-
cától a Csokonai utcáig egyirányúsítják 
az utca szakaszát.

A december 10-ei lakossági fórumot egy 
aláírásgyűjtés előzött meg. A fórumon meg-
jelent vasváriak több problémát is felvetet-
tek. Egyetértettek abban, hogy az általános 
iskolánál nem lehet megfelelően parkolni, s 
nagyon nehéz közlekedni a József Attila ut-
cában álló autók miatt. Egymást követték a 
gondolatok: az utcában iszonyúan gyorsan 
hajtanak az autók, amelyek száma a tanórák 
megkezdése előtt, a reggeli időszakban száz-
nál is több, s ugyancsak kaotikus a helyzet 
délután négy óra környékén. Kiderült: az 
iskolában hiába vágták ki a tujákat, az in-
tézmény hivatalos parkolóhelyéről – amely 
szintén szűkös ennyi dolgozó számára – 
nagyon nehéz kihajtani. Másik probléma, 
hogy a GPS Zalaegerszeg irányából erre 
az útra tereli azokat a közlekedőket, akik a 
Németh Antal utcán át a 8-as főúton foly-
tatják az útjukat. Egyetértettek abban, hogy 
az egyirányúsítással a Zala megyéből köz-

lekedők „alulról” nem tudnának behajtani a 
József Attila utcába. De a probléma mégis 
az, hogy sok az autó, kevés a parkolóhely 
és többen még a szomszédos utcából is ko-
csival hozzák a gyermeküket iskolába. Töb-
ben megjegyezték, hogy a szülők nem csak 
megállnak az iskola előtt, hanem be is kísérik 
elsős vagy alsós diákjukat, így emiatt parkol-
niuk kell, kellene. Megjelent a közút képvi-
selője, aki kijelentette: nincs ellenvezetésük, 
elfogadják az önkormányzat döntését.

A fórumon térképen beszélték meg, hogy 
az egyirányúsítás az Eötvös és a Csokonai 
utca között megfelelő lenne. Elhangzott: 
egy idő után megszokta mindenki például 
azt, hogy a Kossuth utcát, s az idősek ott-
hona felé vezető szakaszt egyirányúsították, 
Tóth Balázs polgármester kijelentette: nem 
csak Vasváron probléma az, hogy a szülők 
a megnövekedett autóforgalomból miatt 
nagyon nehezen parkolnak oktatási intéz-
mények környékén. Annyi parkolót sehol 
sem tudunk létesíteni, hogy például egy 
ünnepség előtt mindenki parkolóban tudjon 
megállni. Megjegyezte: parkoló kialakításá-
ra pályázati forrásból az elmúlt 5 évben nem 
volt lehetőség, de mindenképpen szükséges 
parkolóhelyeket létesíteni. A probléma fő 

forrása, hogy 10 év alatt az autók száma 
megduplázódott.

Sejberné Szabó Marianna iskolaigazgató a 
fórumon felvetette, hogy zebra kialakítására 
lenne szüksége a Petőfi  és a József Attila utca 
kereszteződésénél a városlakók, az iskolába 
igyekvők és a temetőbe tartók biztonsága ér-
dekében. Bejelölték: hova szeretnék a Petőfi  
utcai gyalogátkelőhelyet, amely közel van a 
buszmegállóhoz, ahol a gyerekek leszállnak 
a buszról. Tóth Balázs polgármester kijelen-
tette: fontos és jó gondolatnak tartja a zebra 
létesítését. Kiemelték: meg kell világítani az 
érintett gyalogátkelőhelyet. Egyetértettek ab-
ban, hogy indokolt a zebra kialakítása, ami a 
gyerekeknek és a temetőbe járóknak is köny-
nyebbséget jelentene. Majd beszéltek arról: 
hol lehetne még parkolóhelyeket kialakítani, 
s szó volt arról, hogy mindenféle korlátozás 
hatással lesz a környékbeli utcákra is.

Egyetértettek abban, hogy minden válto-
zás nehézséget okoz.

A képviselő testület decemberben két-
szer is ülésezett az egyirányúsítás miatt és 
végül arról döntöttek, hogy az aláírásgyűj-
tők kérésének megfelelően az Eötvös utcá-
tól lefelé a Csokonai utcáig egyirányú lesz a 
József Attila utca.

A Vasvár Városi Kórus hagyományos, lélekemelő
karácsonyi koncertje december 14-én

Laki László, képgaléria a vasvar.hu oldalon
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Különleges kiállítás az Idősek Otthonában
„Angyalok” címmel nyílt kiállítás az Idő-

sek Otthonában. A tárlat létrejöttét segítet-
ték különleges kézimunkáikkal, dísztárgyak 
felajánlásával Cseh Éva, Fehér Béláné, Ge-
rencsér Imréné, Horváth Mária, Orbán Jó-
zsefné, Pali János, Pintér Attiláné és Tóthné 
Vincze Julianna. Az otthon kiállítótermében 
hófehér terítőjű asztalokra kerültek azok a 
kis tárgyak, kézimunkák, amelyek a kará-
csony ünnepköréhez szorosan kapcsolódnak 
akár fenyőfa díszként, akár a lakás, bútorok 
ékeként. A kiállítás mini angyalfi gurái közül 
több kézimunkával készült, egyebek mellett 
horgolással, vesszőfonással vagy csuhé-
ból. Van olyan kisfi gura a gyűjteményben, 
amely egyenesen egy üveggömb belsejébe 
költözött. Különlegesen fi gyelemre méltó-
ak a különböző gipszfi gurák, amelyek vagy 
megmaradtak natúr fehérségükben vagy 
kifestették őket precíz, gondos munkával 
a mesterek. A tárgyak egy-egy asztal fehér 
abroszán szinte mini világot, életképet al-
kotva üzennek nyugalmat, békét és szeretet 
a szemlélőnek. Betlehemi mini életképek is 
láthatók a tárlaton Józseffel, Máriával és a 
kisdeddel. A kiállítás az új év első napjai-
ban is látható még. Aki kedvet kapott meg-
tekintésére, az Idősek Otthona első szintjén 
találhatja a kiállítóteremben a különleges 
tündérvilágot.

Az intézményben az advent nem csak 
tárlattal gazdagodott, de betlehemezés, 
pásztorjáték is színessé tette a lakók életét.
Laki László képgalériája a vasvar.hu oldalon
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Séta a múltba
Dr. Zágorhidi Czigány Balázs történész, múzeumigazgató kapta a Pungor Ernő-díjat

Dr. Zágorhidi Czigány Balázs PhD., a 
Vasvári Helytörténeti Múzeum igazgató-
ja kapta 2019-ben a Pungor Ernő-díjat. 
A történészt Vasvár központú munkájá-
ról, kutatásairól, a helytörténeti sétákról, 
gyermekeiről, szabadidejéről, s terveiről is 
kérdeztük.

– A Vas megyei tudományos élet kiemel-
kedő alakjai kaphatják meg a Pungor Er-
nő-díjat. Várta, számított a megtiszteltetésre 
vagy váratlanul érte a kitüntetés?

– Nem számítottam a kitüntetésre. Már 
csak azért sem, mivel azok közül a nagy célok 
közül, amelyeket évtizedekkel ezelőtt tűztem 
ki magam elé, igazából még jócskán maradt 
elvégezni való. Valójában csak részsikereim 
vannak, mind tudományos, mind közösségi 
szempontból. Azokat az ismerőseimet, akik 
az elmúlt években arra célozgattak, hogy 
most már megérdemelnék valami elismerést, 
ezzel a kérdéssel szoktam lehűteni: „És akkor 
milyen kitüntetést kapok majd, ha mindazt 
megvalósítottam, amit tervezek?”

– Az Ön neve összefügg Vasvárral, a mú-
zeummal és a kolostorral. Az életútjában és 
a tudományos munkájában mikortól játszott 
igazán meghatározó szerepet a város és a do-
monkos gyűjtemény gondozása?

– 1991-ben kerültem Vasvárra. Akkor 
mind a múzeum, mind pedig a kolostor szo-
morú állapotban volt: a gyűjtemény teljesen 
szétzilálódott, az épület nagy része pedig egé-
szen lepusztult. Talán még van, aki emlékszik 
ezekre az időkre: az elvadult „sikátorra”, a le-
csupaszított falakra, a kiürített épületrészekre 
és a bezárt múzeumra. Akkor fogalmazódott 
meg bennem a gondolat, hogy a múzeum leg-
értékesebb darabja maga a kolostor. Ezt az 
épületet kell az értékéhez illő módon felújítani 
és megfelelő tartalommal megtölteni. Lénye-
gében ezen dolgozom azóta is. Volt, amikor 
ez a munka jobban ment, volt, amikor el sem 
indulhatott, vagy elakadt. Ilyenkor néhány 
évre kiléptem a múzeumból és a városból is: 
az 1990-es évek közepén doktori tanulmánya-
im idejére visszatértem az egyetemre, 2011-től 
pedig öt évig a kormányhivatalban dolgoztam. 
De voltak igazán sikeres évek. A legnagyobb 
eredménynek azt tartom, hogy még a 2000-es 
évek elején sikerült összehozni a város és a do-
monkos rend együttműködését. Lényegében 
ennek köszönhető, hogy elindulhatott a kolos-
tor rehabilitációja és az új múzeum kialakítása. 
De közvetve ennek – a közel sem szokványos! 
– közös munkának az eredménye a Kulturális 
Központ új épületének felépítése is.

– Számos kötete jelent meg. Melyek a 
főbb tudományos területek, amelyekre mun-
kája során fókuszált? Változott ez az évek, 
évtizedek során?

– Kutatási területeimet is a „kolostor-pro-
jekt”-hez igazítottam. Kiss Gábor régész kol-

légámmal – akivel lényegében a kezdetektől 
együtt dolgozunk – találtuk ki, hogy legyen 
a vasvári múzeum a középkori Vas vármegye 
múzeuma. Erről szól a kiállítások egy része, és 
ide kapcsolódnak közös kutatásaink is, ame-
lyek rendkívül érdekes eredményeket hoztak; 
nem csak a mai megyehatárok között, hanem 
azon túl is, pl. a Muravidéken, ahol több egy-
kori vasi község történetével is foglalkoztunk. 
A másik nagy irány a domonkos rend történe-
te. Itt fontos hangsúlyozni, hogy nem csak ki-
állításokat, hanem egy új egyházi gyűjteményt 
hoztunk létre a kolostorban, amely az ország 
egész terültéről gyűjti a magyar domonkosok 
múltjához kapcsolódó történeti emlékeket, 
dokumentumokat és műtárgyakat. A Domon-
kos Rendtörténeti Gyűjtemény ma már egy 
országosan ismert intézmény, amely gazdag 
könyvtári, levéltári és muzeális anyaggal ren-
delkezik. Mindezek mellett pedig ott van még 
Vasvár gazdag múltja, amely szintén számos 
izgalmas kutatási témát kínál.

– Melyek azok a feladatok, amelyeket sze-
retne megvalósítani a jövőben?

– Talán a fentiekből is látszik, hogy a „ko-
lostor-projekt” egy hosszú távú feladat, sok 
évre ad még munkát. Természetesen azonban 
van egy olyan ideális végcél, amely előttem 
lebeg: eszerint a kolostorépület egésze egy 
olyan egyházi-kulturális-közösségi központ 
lehet, amely a város és a Hegyhát egyik fő 
vonzerejévé válhat. Tehát nem csak múze-
umról és tudományról van szó! Ma már azt 
is látom, hogy ez nem egyszemélyes feladat. 
Van is már számos támogatónk országszerte. 
Örülnék, ha minél többen lennének Vasvá-
ron is! Ezért várom mindazok jelentkezését, 
akik ötletekkel, önkéntes munkával, netalán 
anyagiakkal segítenék terveink megvalósí-
tását. Mindehhez a keretet a domonkos rend 
által létrehozott és a város által is támogatott 
Vasvári Domonkos Kolostor Alapítvány adja, 
amely működteti a múzeumot, a domonkos 
gyűjteményt, a zarándokszállást és lehetősé-
geihez mérten gondoskodik az épület karban-
tartásáról.

– Sokat utazik. Mik a főbb úti céljai? 
Tudományos konferenciákra jár vagy saját 
munkájához kell felkutatnia az adott terüle-
teket.

– Alapjában nem vagyok egy utazgatós 
típus, jobban szeretek otthon, a múzeumban 
vagy a levéltárban ülni, olvasgatni vagy ku-
tatni. Leginkább a szakmai feladatok miatt 
utazom: 2016-2017-ben pl. a domonkos ju-
bileum miatt jöttem-mentem sokat. Készítet-
tünk egy mobil kiállítást „A 800 éves domon-
kos rend Magyarországon” címmel, amelyet 
másfél év alatt Soprontól Debrecenig és Sá-
rospataktól Gyuláig számos helyen bemutat-
tunk. Több programban is együtt dolgozunk 
a Vas Megyei Levéltárral és a Szombathelyi 
Egyházmegyei Levéltárral, ennek kapcsán 
pedig a megye legkülönböző pontjain, leg-
inkább kis falvakban szoktam előadást tarta-
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ni. De rendszeresen részt veszek az egyházi 
gyűjtemények különböző rendezvényein, 
és igyekszem őket is minél gyakrabban el-
csábítani Vasvárra. A kutatás miatt kell a 
legkevesebbet utaznom. Abban a szerencsés 
helyzetben vagyok ugyanis, hogy a legfonto-
sabb kutatási témámhoz – a középkori Vasvár 
és Vas vármegye történetéhez – kapcsolódó 
források szinte teljes egészében elérhetők az 
interneten.

– Kiemelkedően sikeres a Városnéző Sé-
ták sorozat. Gondolta volna, hogy ennyien 
fogékonyak lesznek a történelmi barangolá-
sokra?

– Számomra is nagy meglepetés volt a 
vasváriak érdeklődése. De meg kell monda-
nom őszintén, hogy komoly feladat az érdek-
lődés folyamatos fenntartása is. Ehhez kellet-
tek az elmúlt évek „szenzációi” is, ilyen volt 
a temetői templom kutatása vagy a káptalan 
és a káptalani templom történetével kapcsola-
tos újdonságok. De segítettek a kirándulások 
és a kissé kötetlenebb programok, a borkósto-
lók, a mézbor és a dominikáner is. Remélem, 
hogy az új esztendőben is lesznek szenzáci-
ók, de azért készülünk néhány izgalmas prog-
rammal és kirándulással is.

– Négy gyermek édesapja. Gyermekeinek 
is hasonló az érdeklődési területe?

– A gyerekek kisebb korukban szinte 
ösztönös módon tiltakoztak minden törté-
nelemmel kapcsolatos dolog ellen, aztán a 
legidősebb fi am mégiscsak régész lett, a két 
fi atalabb pedig legalábbis a bölcsészkaron 
kötött ki. Gimnazista lányom még nem dön-
tötte el, hol tanul tovább, de aktív résztvevője 
és fotósa a Városnéző Séták programjainak.

– Mivel kapcsolódik ki?
– Szeretek sétálni, gyalogolni. Bejárni 

egy-egy települést a templomtól a temetőig, 
körbe gyalogolni egy falu határát. Persze leg-
inkább a történelmi kisvárosokat szeretem, 
de az a tapasztalatom, hogy szinte minden-
hol találhat az ember érdekességeket. Ehhez 
azonban „le kell szállni a lóról”! Séta közben 
megnézem a düledező parasztházakat, a be-
deszkázott ablakú, pusztuló kastélyokat, elol-
vasom az útmenti keresztek és a régi sírkövek 
feliratait. Ilyen a történelmi kutatás is: séta a 
múltban.

– Mit vár 2020-tól?
– Abban bízom, hogy az új esztendő for-

dulatot hoz a kolostor ügyében. A domonkos 
rend egy újabb jubileumra készül: 2021-ben 
lesz 800 éves a magyar rendtartomány, és ek-
kor emlékezünk Szent Domonkos halálának 
nyolcszázadik évfordulójára is. Úgy tűnik, 
ez a jubileum jobban megmozgatja majd a 
magyar domonkosokat – beleértve a férfi  és 
női ágat, valamint a világi közösségeket is – 
mint a 2016-os. Már az idei évben elindultak 
az előkészületek, a rend különböző szinteken 
nyújtott be támogatási igényeket. 2020-ban 
döntés születhet a támogatásokról, és hova ne 
jutna támogatás, ha nem a vasvári kolostorra, 
amely a rend legrégebbi, ma is álló rendháza 
Magyarországon!

Karácsonyi koncert
Karácsonyi koncertet tartottak december 

.....-án a Szombathelyi Művészeti Szak-
gimnázium egykori és jelenlegi tanulói és 

magántanára közreműködésével a temp-
lomban. A koncerten fellépett a vasvári 
Kapornaki Júlia.

Könyvek, játékok találnak új gazdára
Csere-bere Kuckó működik a Nagy Gás-

pár Művelődési Központ melletti térnél. 
Novemberben és decemberben is sok új 
tárgy cserélt már gazdát. A kis, üveges aj-
tajú faházikóból bárki elviheti a neki tetsző 
játékot, könyvet illetve tehet a polcokra az 

otthon már feleslegessé vált tárgyakból. A 
szervezők most azt kérik a Csere-bere Kuckó 
látogatóitól: ha arra járnak, fotó készítésével 
is dokumentálják az éppen változó, aktuális 
kínálatot a polcokon és küldjék el azt a mű-
velődési központ közösségi oldalára.
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Adventi képeslapok – Négy hétvége pillanatfelvételei
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Rekordot döntött a születések 
száma Vasváron

Filip, Benett, Norina, Lola, 
Mauro, Zarina, Santiago, csak né-
hány a 2019-ben született vasvári 
gyermekek nevei közül. Többen 
azonban maradtak a tradíciók-
nál, így Anna, Zsolt Márk, Máté, 
Benedek és Norbert keresztnevet 
is kaptak a 2019-es esztendőben 
világra jött kicsik szüleiktől.

A korábbi évek harmincas átlagá-
hoz képest 44 kisgyermek látta meg 
a napvilágot 2019-ben vasvári csa-
ládok tagjaként. Szép hagyomány, 
hogy a város advent harmadik va-
sárnapján köszönti újszülöttjeit, így 
volt ez idén is. Tóth Balázs polgármester 
adta át a fémszívecskéket, amelyeket azok a 
családok kaptak, akiknek idén született gyer-
mekük.

„Az úgynevezett "Élet fája" programot tíz 
éve indította el az önkormányzat. A rózsafák, 
amelyek a Fő teret a művelődési központtal 
összekötő Sikátor falára kerülnek, kovácsolt 
vasból készülnek. Erre teszik fel évről évre 
az újszülöttek nevével, születési dátumával 
a gravírozott fémszívecskéket a szülők” – 
mondta a városvezető az ünnepség előtt.

Hozzátette: a gesztussal a gyermekek, a 
szülők Vasvárhoz tartozásának erejét szeret-
nék növelni. Ha a családok a városban sétál-
nak, szívesen mutatják meg vendégeiknek a 
fákat gyermekeik nevével, illetve a kicsik is 
büszkék rá, melyik rózsafán van a nevüket 
tartalmazó medál.

„Bennünket is súlyt az országos tenden-
cia, a település elöregedése, a csökkenő la-
kosságszám. De jó hír, hogy a korábbi évek 
átlagát jócskán meghaladja az idei születés-
szám, ez jelentős emelkedést jelent” – jelen-
tette ki büszkén Tóth Balázs.

Azzal folytatta: bíznak abban, hogy ez 
nem egyszeri esemény, ugyanis csak több év 
átlagában lehet majd fordulatról beszélni.

„Remélem, ez az év a későbbi összeha-
sonlításban nem kiugrónak számít majd, ha-

nem ez lesz az átlagos, és egyre többen vál-
lalnak több gyermeket is.” – summázta.

Azonban a teljes statisztikai képhez hoz-
zátartozik, hogy egyelőre még mindig több a 
halálozás, mint a születés a városban.

Tóth Balázs a családalapítást segítő lé-
pések közé sorolta a két csoporttal működő 
bölcsőde létrehozását, ahol bőven van hely, 
hogy a szülők be tudják íratni gyermekeiket 
ide. Az óvodai, iskolai intézményrendszer is 
természetes módon és alapszolgáltatásként a 
családok rendelkezésére áll.

„Ezek mellett meg kell említeni azt a 20 
ezer forintos támogatást, amely gyermeken-
ként jár a családoknak a születések alkalmá-
val. Igyekszünk az önkormányzati lakások 
bérbe adásánál is helyzetbe hozni a családo-
kat, de az építkezni, házat, lakást vásárolni 
szándékozókat is segítjük az első lakásához 
jutók támogatásával” – sorolta a városve-
zető, aki még hozzátette: a gyermekek ta-
nulását, továbbtanulását szintén támogatják 
évente, csökkentve ezzel a gyermeknevelés 
költségeit.

A városnak újabb tervei is vannak a csalá-
dok segítését illetően. Egy üres önkormány-
zati ingatlanból, a régi Zárda még felújításra 
váró épületrészéből készülhetnek újabb ön-
kormányzati bérlakások, amennyiben lesz 
ehhez pályázat, állami segítség.

Laki László képgalériája a vasvar.hu
oldalon tekinthető meg

Szilveszteri tűzijáték
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TOP Paktum Sarok

Kártérítés
Nemrég az egyik munkavállaló azzal a 

problémával keresett meg, hogy munka-
helyén egy tönkrement gép javítását vele 
akarja kifi zettetni. Tehet e ilyet, illetve 
mit tehet ő, hiszen nem szándékos rongá-
lásról van szó!?

A kérdés nagyon jó! Lássuk, hogy ilyen 
esetben milyen lehetőségei vannak egy 
munkavállalónak.

A munka törvénykönyve azt mondja ki, 
hogy „A munkavállaló a munkaviszonyból 
származó kötelezettségének megszegésével 
okozott kárt köteles megtéríteni, ha nem 
úgy járt el, ahogy az adott helyzetben általá-
ban elvárható.” De mit is jelent, hogy álta-
lában elvárható? Ez több tényezőtől is függ. 
Elsősorban, hogy a munkáltató megtett e 
mindent annak érdekében, hogy ez a kár ne 
következzen be? Esetemben pl. elmagya-
rázta e, hogy azt a gépet hogy kell kezelni? 
Figyelembe kell venni a szándékosságot, 
illetve hogy a bekövetkezett káresemény 

előre látható volt e. Ezeket a károkat mindig 
a munkáltatónak kell bizonyítania. Nyilván 
egy elrontott gép esetében ez egyértelműen 
látható. Az utolsó tényező pedig személyes, 
hiszen a munkáltató szubjektív megítélése 
is közre játszhat. Lehet, hogy követelhetné 
a javítási költséget, de eltekint tőle.

Más a helyzet, ha valaminek az őrzését, 
kezelését vállaltuk és leltárban vagy egyéb 
összeszámolásban ez a tétel hiányzik. Eb-
ben az esetben csak akkor mentesülünk, ha 
bizonyítani tudjuk, hogy a hiány oka, raj-
tunk kívül álló. (pl.: betörés, beázás egy do-
kumentumtárban, utasítást kaptunk annak 
más helyszínre történő eljuttatására stb.)

Amennyiben bebizonyosodott, hogy kárt 
okoztunk és annak anyagi vonzata van, le-
gyünk tisztában azzal, hogy ennek összege 
nem haladhatja meg a 4 havi távoléti díjunk 
összegét.

Mindig törekedjünk a megegyezésre, en-
nek hiányában kérhetünk segítséget, vagy 

pereskedhetünk is. Amennyiben a témával 
kapcsolatban segítségre, vagy tanácsra van 
szüksége, keresse a térség mentorait, vagy 
a Paktum irodát.

A DÉL-VAS MEGYEI GAZDASÁG- 
ÉS FOGLALKOZTATÁS-FEJLESZTÉSI 
EGYÜTTMŰKÖDÉS A HELYI GAZDA-
SÁGFEJLESZTÉS SZOLGÁLATÁBAN.
PROJEKT AZONOSÍTÓ: TOP-5.1.2-15-
VS1-2016-00001.

A projekt kedvezményezettje Vasvár Vá-
ros Önkormányzata.

Szintet léphet a villamosítással az oszkói szőlőhegy
Villamosenergia-ellátáshoz kapcsolódó 

fejlesztésekre a megyében az egyik legma-
gasabb összegű támogatást Oszkó kapta 
az Agrárminisztérium zártkerti fejleszté-
sekre kiírt legutóbbi pályázati keretéből. 
A csaknem 20 millió forintos projektről és 
a szőlőhegyet érintő további fejlesztésekről 
fórumon tájékoztatta a helyi gazdákat az 
önkormányzat és a Hegypásztor Kör.

V. Németh Zsolt miniszteri biztos, ország-
gyűlési képviselő, a zártkerti fejlesztések 
ötletgazdája mondott köszöntőt a rendezvé-
nyen.

„Nagyon jó kezdet, hogy az öt éves önkor-
mányzati ciklus egy ilyen sikeres pályázattal 
indulhat. Oszkó karakteréhez egyébként is 
hozzátartozik a szőlőhegy” – mondta V. Né-
meth Zsolt. Hozzátette: az elmúlt évtizedek 
munkájának köszönhetően Oszkót az ország-
ban a Hegypásztor Körről ismerik. Arról a 
tevékenységről, amit eddig elég nomád kö-
rülmények között végeztek a szőlőhegy meg-
mentéséért.

A Hegyhát egyébként is gazdag szőlő-
hegyekben. A 22 településből húszban van 
ilyen, így az sem véletlen, hogy a körzetet 
érintően 16 település volt nyertese szőlőhegyi 
pályázatoknak. A legutóbbi kiírás azonban 
V. Németh Zsolt munkájának köszönhetően 
különbözött a korábbiaktól azért, hogy az 
oszkóiak hegyi villamosítási igénye is bele-
férhessen a programba. Az új kiírás és az en-
nek keretéből elnyert 20 millió forint segíti a 
villamosítási célok elérését és a lehetővé teszi 
a középfeszültség kiépítését a szőlőhegyen.

„Egy néprajzos szerint a szőlőhegyek 
korszakokon átívelő menedékként, és el-
len-világként működnek, ezért fontos hely-
színek máig” – jelentette ki a miniszteri 
biztos.

Pedig a szőlőhegy sosem volt a mező-
gazdasági termelés elsődleges helye. Ám 
mindenki szívesebben járt ide, mint a mező-
re dolgozni. A mentális felfrissülés, a közös-
ségi élet színhelyeként kiválónak bizonyult 
mindig. A szőlőhegy egyben génbankként is 
működik. Megéri őshonos gyümölcsfákat ül-
tetni, gondozni itt.

„Az oszkói szőlőhegyen egyre több a jó 
bor, amelyek megyei versenyen is díjakat sze-
reznek. Ez szintén a Hegypásztor Kör prog-
ramjainak köszönhető. Hazai és nemzetközi 
szintű tapasztalatcseréket szerveztek, így a 
gazdák megismerkedhettek új módszerekkel, 
eszközökkel” – sorolta V, Németh Zsolt.

Hozzátette még: az oszkói hegy közösség-
szervező ereje is fontos és kiemelendő. Nem 
művi, és nem skanzen jellegű, hanem élő és 
természetes közeg fogadja a programra érke-
zőket.

„A korábbi pályázatokból is sok minden 
történhetett már a területen. Most a 20 milli-
ós támogatás garancia lehet arra, hogy szintet 
lépjen az oszkói szőlőhegy a villamosítással. 
Az pedig, hogy sok fi atal eljött a fórumra, 
biztosíték arra, hogy mindez, a szőlőhegyi 
kultúra a jövőben is fennmarad” – zárta gon-
dolatait a miniszteri biztos, akitől Birkás Ist-
ván vette át a szót.

Oszkó polgármestere úgy fogalmazott: 
nagy megtiszteltetés de egyben nagy feladat 
számukra, hogy ilyen sikeres pályázattal in-
díthatják a ciklust. Majd beszámolt egy Olasz-
fával és Alsóújlakkal közös csapadékvíz-elve-
zetést célzó projekt jelenlegi állásáról és más 
programokról. Szalay Gábor, az E.ON szak-
értője a szőlőhegy villamosításának technikai 
megoldásait ismertette az érdeklődőknek. A 
tervezés egy évet vehet igénybe, a kiépítéshez 
fél évre lesz szükség majd. Szó volt arról: a 
fejlesztésnek köszönhetően egyes pincéken 
akár napkollektor kialakítására is mód nyílhat. 
A Hegypásztor Kör szőlőhegyi programjairól 
Kovács István elnök tartott tájékoztatót, majd 
a fórum kötetlen beszélgetéssel zárult.

Kemencés mesék – Vasvár új kínálata
Önkéntesek kezdeményezésére és közreműködésével indult el egy új, szabadtéri 

programsorozat decembertől. Subás, kalapos, inkognitójához ragaszkodó öregember 
mondott mesét keddenként öt órától a Nagy Gáspár Művelődési Központ melletti tér 
kemencéjénél decemberben. A gyermekek szalmalócán, tábortűz mellett hallgathatták 
meg történeteit. A témával bővebben következő lapszámunkban foglalkozunk.
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Filmzenei est:
Cinemusic zongorára a művelődési központban

Thurzó Zoltán nagyváradi, Magyar 
Kultúra-díjas zongoraművész szinte ha-
zajár Vasvárra. Izgalmas előadásait egyé-
ni zenei látásmód és kifejezéstechnika jel-
lemzi. Korosztályának egyik legaktívabb 
zongoraművésze, aki a saját személyisé-
gén átszűrve vezeti közelebb a közönség-
hez a zeneszerzőket és a zongoradarabok 
személyes hangulatvilágát. Adventi kon-
certjén a fi lmzenék voltak soron!

Filmzenék, köztük a Forrest Gump-é, a 
Love Story-é, az Amélie csodálatos életéé 
csendesítették, nyugtatták a lelkeket a mű-
velődési központ aulájában. Mindegyik da-

rabhoz volt egy kis története, gondolata, pár 
mondatos megjegyzése Thurzó Zoltánnak, 
mielőtt belekezdett ezek interpretálásába.

„Léteznek olyan elképzelések, amelyek 
teljesen eltörölhetik a létező zenei kerete-
ket. A zongorára írt komolyzenei alkotások-
nak egy része az évtizedek alatt látványo-
san összevegyíthetővé vált a hollywoodi 
kasszasikereket elérő fi lmek világában. De 
ennek a fordítottja is igaz: olykor a fi lmek-
ben felcsendülő könnyűzenei alkotások is 

komoly teret nyertek a komolyzenei kon-
certpódiumokon” – tette közzé gondola-
tait. A látványos fi lmek kedvelőinek igazi 
csemege volt a komolyzenei est. Műsoron 
volt: a 20th Century Fox nyitánya, a „The 
Pianist”, azaz A zongorista című fi lm dala . 
De felcsendült a The Da Vinci Code, az Al-
konyat, az Amadeus, a Dunkirk, a Szürke 50 
árnyalata, a Harry Potter vagy a Rózsaszín 
Párduc és a Keresztapa című fi lm felejthe-
tetlen slágere is.

Vidám plébániai gyerekkarácsony
Az idei hittanos gyerekkarácsony fő-

szereplője Levente Péter játékos, énekes 
és Török György muzsikus, bábos volt. 
Égbőlpottyant ádventi kacagó koncert 
című műsorukat adták elő a gyerekeknek.

Az idősebbek még emlékeznek gyerek-
korukból Móka Mikire és Hakapeszi Ma-
kira. Levente Péter ugyan most nem Móka 
Mikiként szerepelt, de mókában és kacagás-
ban nem volt hiány. Felhívta a gyerekeket a 
színpadra, megmutatta, hogyan mutatkozik 
be egy fi ú egy lánynak, hogyan viselke-
dünk tisztelettel idősebb családtagjainkkal. 
Énekelve, mókázva mesélt a hagyományos 
férfi  és női szerepekről, elbűvölve a népes 
közönséget, fi atalokat és idősebbeket egy-

aránt. A gyerekek játszva élhették át a csa-
lád szeretetteljes, óvó és tanító légkörét. A 
műsor után közös fotózkodás, süti evés kö-
vetkezett, majd Fransis atya adta át a plébá-

nia karácsonyi ajándékcsomagjait a vidám 
gyerekseregnek.

Köszönjük szépen a karácsonyfát, a segí-
tők áldozatos munkáját, az alábbi cégek, in-
tézmények, csoportok és magánszemélyek 
pénzbeli és egyéb segítségét: ALLMETAL 
Kft., Castrum Ferreum Kft., Co-op Vasvár 
Kft., Csörnöc menti Mezőgazdasági Szö-
vetkezet, Hegyháti Patika, Karintia Kft., 
Kiss Gábor, Missziós imacsoport, Nagy 
Gáspár Művelődési Központ, PNH Kft., 
Polgár Lakatos és Gumiipari Kft., Szabó és 
Társa Tüzép Kft., Varga és Varga Építőipa-
ri Kft., Vasvári Patika Bt., Vas-vár Örökség 
Népfőiskola Egyesület.

Baranyai Gábor
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A szülői szervezet kezdeményezései
Tavaly merült fel az ötlet több prog-

ram kapcsán, hogy az iskolai és óvodai 
szülői szervezet együtt is rendezhetné 
ezeket. Hisznek benne, hogy együtt köny-
nyebb és többre mehetnek így a partne-
rek. Közös programtervezésbe kezdtek 
és egy retro discot szervezett együtt a két 
szülői szervezet az általános iskolában egy 
éve. A befolyt bevételt egyenlően osztották 
el, mindkét szülői közösség saját intézmé-
nyére költhette a pénzt. Így volt ez idén is.

– Egy sorozatrendezvény sikerének mér-
céje az, ha az első jól sikerült esemény után a 
következő, a második még jobb lesz – mond-
ta ki a tételmondatot Sáry Zoltán, a vasvári 
általános iskola Szülői Közösségének elnö-
ke a novemberben másodszor megrendezett 
retro disco után, amely esetében igazolódott: 
Valóban jó alapjai vannak a rendezvénynek. 
Az esemény nem csak kizárólag szórako-
zás, hanem ugyanakkor jótékonysági jellege 
is van, jó példája a két szervezet hatékony 
együttműködésnek.

Az idei évben a Ficánkoló Óvoda és Mo-
corgó Bölcsőde Szülői Közösség elnökének 
személyében változás történt. A korábbi el-
nök leköszönt, mert kislánya iskolás korú 
lett. Nagyné Laki Zsanett vállalta a szervezet 
vezetését tovább, aki azzal kezdte munkáját, 
hogy felhívta az iskolai Szülői Közösség el-
nökét, Sáry Zoltánt, hogy jelezze: ő is nyitott 
a korábbi vezetéshez hasonlóan az együtt-
működésre. Az első ilyen közös munkaal-
kalom a második retro disco együttes meg-
szervezése volt november közepén. Előtte öt 
helyszínen folyt a jegyárusítás, az óvodában 
pedig a támogatói jegyek eladása. 350 belé-
pőjegyet vettek elővételben az érdeklődők és 
35 támogatói jegy is elkelt. A rendezvényen 
308 karszalagnak volt gazdája, harminccal 
többnek, mint tavaly. A növekvő számok is 

igazolták a rendezvény létjogosultságát. A 
retro-ra tehát igény van Vasváron. Bár volt 
presszió korábban a szervezőkre, hogy le-
gyen ilyen party minden hónapban, de Sáry 
Zoltán szerint ezzel a gyakorisággal lehet, 
hogy az esemény elveszítené fényét. Jóté-
konysági jellegénél fogva is ideálisabb az 
éves gyakoriság. A retro party zenei részé-
nek szervezését Sáry Zoltán vállalta magára. 
Hazai ismerősei mellett Amerikából is csat-
lakozott egy dj barátja a programhoz. Az est 
nagyon jól sikerült a visszajelzések szerint 
is. Nagyné Laki Zsanett szerint fontos do-
log, hogy a szervezetek nem elkülönülten, 
hanem együtt, közös célért, a gyermekekért 
dolgoznak együtt. Fontos, hogy legyen szer-
ves átmenet iskola és óvoda, az ezekben zaj-
ló munka és programok terén is.

„Ami tavaly elindult, azt folytatni kell, 
azon vagyunk. Mi apróbb kiegészítő jelle-
gű munkákat végeztünk el a retro program 
szervezése során. Jegyárusítást, plakátolást, 
bepakolást, jegyosztást, a helyszín berende-
zését, karszalagosztást és a beléptetés lebo-
nyolítását. Mindezekből tudtuk mi kivenni a 
részünket” – mondta az óvodai elnök.

A bevétel is rekordot döntött. De hogy mi 
mindre költik a pénzt a szervezetek?

„Elfelezzük, ahogy tavaly is. Az óvoda 
részéről a működéshez szükséges tárgyi fel-

tételek biztosítását a fenntartó vállalja. Mi 
plusz dolgokat szeretnék az adományokból 
megvalósítani” – jelentette ki Nagyné Laki 
Zsanett, majd sorolta a lehetséges felhaszná-
lási területeket: A gyermekeknek rendezvé-
nyeket, színházat, zenés műsorokat szervez-
nek az oviban. A kenyérsütés rejtelmeivel is 
megismerkedhetnek a kicsik csoportonként. 
A farsangi időszakban arcfestő, lufi hajtogató 
bohócot hívnak a gyermekek szórakoztatá-
sára. Idén az óvodaépületet teljesen felújí-
totta, kifestette az önkormányzat. A Szülői 
Közösség által jótékonysági programok 
során összegyűjtött összegekből díszítő fes-
téseket, szép mintákat szeretnének majd a 
falakra. Az udvaron, az aszfaltos részre pe-
dig a mozgásos játékokat már fel is festették, 
amelyben szintén a jótékonysági programok 
bevétele segített.

Az iskolánál szeptembertől névváltozás 
történt. Új logót készíttetett a szülői közös-
ség az intézménynek az alkalomból. "Új 
egyenpólót is csináltatunk majd, ezzel a lo-
góval. Igény merült fel a végzős diákoknál 
az egyensálra, egyennyakkendőre. Az isko-
lakert is sok pénzt emészt fel” – sorolta Sáry 
Zoltán, ők milyen célra költik a retro disco 
jótékonysági célra fordítható bevételét.

A rendezvény további folytatásban, jövő 
évi megrendezésében az óvoda és az iskola 
szülői közössége is egyetért, hiszen a két év 
jól bebizonyította: jól tudnak együttműködni 
és ilyen jellegű rendezvényre szükség van a 
városban.

„Köszönet a támogatóknak, a Csörnöc 
Gyöngye étteremnek, a Shepherd Teamnek, 
az óvoda és iskola Szülői Közösségeknek 
valamint a belépő- és támogató jegyet vá-
sárlóknak” – zárta ezzel Sáry Zoltán a rövid 
beszámolót.

Pogács Mónika

Mici néni két élete
„Engem már mindenki el akart temet-

ni, de most új életet kezdek” mondta Mici 
néni a veszprémi Pannon Várszínház ál-
tal színpadra alkalmazott darabban a 
Nagy Gáspár Művelődési Központ szín-
padán. Az óévbúcsúztató darab parádés-
nak bizonyult.

A máig népszerű fi lmvígjáték színpadi 
változata kacagtató estét ígért a helyieknek. 
Ki nem emlékezne a szenzációs fi lmvígjáték 
csodálatos színészeire: Kiss Manyira vagy 
Páger Antalra? Ki nem emlékezne a törté-
netre, aminek alapját egy hétköznapi eset 
adja: egy fi atal pár és egy idős hölgy eltartá-
si szerződést kötnek, és a fi atalok beköltöz-
nek a lakásba. Ez történt Mici nénivel és az 
ifjú párral, Katival és Lacival is. A folytatás 
azonban már egyáltalán nem mindennapi. 

Az idős hölgy, a hajdani ünnepelt színésznő 
ugyanis új, titkos udvarlót talál, míg az ifjú 
pár babát vár, csak nem merik bevallani. A 
titkolózás félreértések sorozatához vezet. 

Miközben Mici néni kivirul: SZTK helyett 
motorozni jár; piruláit félredobva konyak-
meggyel kúrálja magát; és a bulizó fi atalok 
ostorozásáról lemondva, maga is a Budavár 
presszóban ropja. De ez a vicces, kalandos 
„kettős élet” nem űzhető sokáig. A megol-
dáshoz elég egy váratlan motordefekt és egy 
vízbe pottyant kalap...

Mici néni szerepében Oravecz Edit 
volt látható, Gál Alfréd taxist Keresztesi 
László alakította, Lacit, Kati férjét Szente 
Árpád Csaba, míg Katit, Laci feleségét pe-
dig Telegdi Kamilla játszotta. A rendező, 
Vándorfi  László személye is garanciát je-
lentett a színházba járó közönségnek, akik 
kedvelik és szeretik a veszprémi Pannon 
Várszínház előadásait. Most sem volt ez 
másképp!



13VASVÁRI ÚJSÁG2020. január 8.

Képviselői 
fogadóóra

Gyöngyösi Zsuzsanna képviselő ja-
nuár 15-én 17 órakor a Dr. Bendefy 
László Városi Könyvtárban tartja 
fogadóóráját, amelyre szeretettel vár 
minden érdeklődő vasvári lakost.

Polgármesteri 
fogadóóra

Tóth Balázs, Vasvár város polgármes-
tere hivatali irodájában fogadóórákat 
tart. Időpontok: január 17-én (pénte-
ken) 9–12 óra, illetve január 31-én 
(pénteken) 9–12 óra között. A város 
polgármestere várja az érdeklődőket.

Képviselő-testületi ülés
A napirendi pontok előtti beszámoló-

ban elhangzott, hogy december 7-én tar-
tották a sportkör évzáró rendezvényét, 
amelyen lemondott a focicsapat edzője és 
a tavalyi gólkirály is távozik. December 
9-én a Foglalkoztatási Paktum félmilli-
árdos programjáról tartottak tájékozta-
tóját. A projekt fő forrása a munkaügyi 
központoknál van, a programból egyebek 
mellett a kisvállalkozások bértámogatást 
kaptak egy-két-három fő foglalkoztatásá-
hoz. Vas megye déli részére 350–400 mil-
lió forint jutott.

Elfogadták a Nagy Gáspár Művelődési 
Központ beszámolóját

A város kulturális intézménye ismét ala-
pos, részletes, mindenre kiterjedő beszámo-
lót tett a testület elé, amiben ismertették a 
ház falai között zajló sokoldalú munkát. Dr. 
Pataky Pál tanácsnok gratulált Gergye Re-
zső igazgató úrnak és az intézménynek ah-
hoz, hogy harmadszor is elnyerték a Minő-
sített Közművelődési Intézmény Címet, ami 
ritkaságszámba megy az országban. Megje-
gyezte, jó lenne, ha a kultúr szakmai meg-
ítélés és a helyi közmegítélés jobban szink-
ronban lenne egymással. Úgy véli, ehhez 
a művelődési központnak jobban kellene a 
város felé kommunikálnia a munkáját. Igaz, 
a háznak nem csak sodródnia kell az igé-
nyekkel, hanem hatnia is kell, s az igénye-
ket javítani szükséges. Elhangzott: komoly 
rendezvényeket tartani úgy lehet, ha már 
korán elkezdődik a felkészülés. Két nagy 
rendezvényre is készülhet a kulturális köz-
pont, a programokat a város támogatni fog-
ja. Elmondta: a létszám kérdést az igazgató 
úr felvezette, mivel négy dolgozóval a szer-
teágazó munkát nagyon nehéz megoldani, 
de a város költségvetése szoros, folyamatos 
a takarékosság. A képviselők fontosnak tart-
ják, hogy a művelődési központ gondozza 
a járás környéki települések igényeit, egyre 
több kultúrát szerető embert vonzanak be 
a városba. Több más mellett gratuláltak a 
darts versenyhez, a Tvrtko-esthez, Thurzó 
Zoltán zongoraestjeihez, s a kilátó tároga-
tó zenei nyárestéihez, valamint a bérletes 
színházi darabokhoz. Fontos, hogy a nagy 
rendezvényeken – amiken a kifáradás jelei 
vannak – a jövőben minél több vasvári részt 
vegyen, éppen emiatt sem szabad belépős 
rendezvényt tartani. Gergye Rezső refl ektált 
a megjegyzésekre. Megjegyezte: szerinte 
az ellentmondásosság jobb, mintha egyszí-
nű lenne az álláspont. Drámainak ítélte a 
munkaerőhiányt. Gyöngyösi Zsuzsanna el-
mondta: Vasvár feladata, hogy sokan jönnek 
ide a térségből, éppen emiatt is tartja fon-
tosnak a Hegyháti Toborzó rendezvényét. 
Vasvárra kell szoktatni a vidéki embereket, 
akik így szívesen jönnek ide például a rétes 
fesztiválra is.

Óvodai étellift

Barabás Istvánné intézményvezető asz-
szony ismertette, hogy konyhai kisegítőt 
szeretnének, mivel a munkát eddig pedagó-
giai asszisztens végezte el, akinek a munká-
jára szükségük van. Probléma, hogy óvónőt 
nem találnak, egyelőre a munkát nyugdíjas 
pedagógus végzi. A képviselők támogatták 
a felvetést és a kért étellift telepítését is, 
ami ötmillió forintból megvalósítható len-
ne. Eddig kézben vitték fel az ételeket, de a 
munkaszervezésben nagy segítség lenne az 
étellift, ami több évtizedes problémát olda-
na meg. Ez 2020 egyik feladata lesz.

Elfogadták a testület 2020. évi 
munkatervét

A napirendi ponthoz kapcsolódóan Pa-
taky képviselő felvetette a lakásrendelet 
megújítását, mivel a lakáslistákra például 
budapesti illetőségű emberek is jelentkez-
nek. A lényeg az lenne, hogy a helyiek ne 
szoruljanak ki a lehetőségekből, amiket a 
mindenkori minimálbérhez kellene igazí-
tani, s lényeges lenne, hogy a feltételeket 
helyi lakás „kötöttséghez” kötnék. Majd el-
fogadták a temető-üzemeltetői beszámolót.

Sajnálatos, hogy a születések számát 
még mindig meghaladják a temetések szá-
mai. Majd a belső ellenőrzési terv és a nem 
közművel összegyűjtött háztartási szenny-
víz begyűjtéséről és ártalommentes elhelye-
zéséről szóló önkormányzati rendelet mó-
dosítása került a fi gyelem középpontjába.

Tiszteletdíjak
A városi képviselők, bizottsági elnökök 

és bizottsági tagok tiszteletdíjának megál-
lapításáról is döntés született. Öt éve nem 
emelkedtek a tiszteletdíjak, az alapdíj havi 
bruttó 82 000 Ft-ra, a bizottság elnöki (ta-
nácsnoki) tiszteletdíj bruttó 55 000 Ft-ra, 
egy bizottsági tagság után a tiszteletdíj (ön-
kormányzati képviselő és nem önkormány-
zati képviselő esetében is) 27 000 Ft-ra 
emelkedik. A hivatali dolgozók illetmény-
alapja 8 százalékkal emelkedik.

Vasvár Város Önkormányzata 2020. évi 
költségvetési koncepciója

Ennek alapját képezi a 2020. évben is 
működő intézmények (Vasvári Egészségügyi 
Alapellátó Intézmény, Vasvári Ficánkoló 
Óvoda és Mocorgó Bölcsőde, Dr. Bendefy 
László Városi Könyvtár, Nagy Gáspár Műve-
lődési Központ) gazdaságos és hatékony mű-
ködtetésének, valamint a társulásban végzett 
szociális-, gyermekjóléti- és orvosi ügyeleti 
feladatok ellátásának biztosítása. Szó volt a 
tornaterem felújításáról, ami a kézilabda szö-
vetségen keresztül valósulhatna meg. Ehhez 
30 százalékos önerő szükséges. Döntöttek a 
Vasvári Játékszín Egyesület névhasználati 
kérelméről a Vasvár név használatáról.

Tel.: 94/573-006 • Fax: 573-036
www.blvk.hu

FELNŐTTKÖNYVEK
•  Adler-Olsen: Palackposta
•  Baricco: Selyem
•  Böszörményi: Szer’usz világ
•  Garrisi: A sötétség vadásza
•  Child: Rögös út
•  Daniels: Betaláltál
•  Adler-Olsen: Hajtóvadászat
•  Ellison: Hazudj nekem
•  Kondor: Bűnös Budapest
GYERMEKKÖNYVEK
•  3–5–8 perces mesék
•  A dicsőség lángja
•  Paulik: Saci és Samu
•  Liderzo: Asterix fi ai
•  M. Kácsor: A világ legerősebb búldózere
•  Szuperhős kutyierő
DVD
•  Star Wars
•  A férfi  mögött
•  Pokémon – A detektív
•  Manu – A legsirályabb fecske
•  Guerilla
•  Fák jú tanár úr3.

Értesítjük az érdeklődőket, hogy
a könyvtár állományából leselejtezett 
könyvek kedvezményes áron megvásá-

rolhatók a nyitvatartási idő alatt!

AJÁNLÓ
a dr. Bendefy László Városi Könyvtár

új szerzeményeiből
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Évzáró öröm futás: másodszor

Országos turisztikai konferenciát szervezett
a Vasvár térségéért is dolgozó szervezet

A Magyar TDM Szövetség a Vasi 
Hegyhát-Rábamente Turisztikai Egyesü-
lettel közösen rendezte meg a TDM szer-
vezet XXII. országos konferenciáját Kör-
menden. A program fókuszába ezúttal a 
termékfejlesztést helyezték a szakembe-
rek. A meghívott vendégek különböző as-
pektusokból emeltek ki jó gyakorlatokat, 
az Ausztriában tapasztaltakat is megis-
mertették a szakmai közönséggel. A fó-
rumon összegezték a termékfejlesztésben 
rejlő előnyöket, a kapcsolódási pontokat 
és a kommunikációs lehetőségeket. A 
konferencián mindent sorra vettek, ami 
egy sikeres, desztináció szintű termékfej-
lesztéshez nélkülözhetetlennek bizonyul.

„A szakmai találkozó érdekessége volt, 
hogy idén először a kétnapos konferenci-
át egy úgynevezett "0"-dik nap vezette be, 
ahol az ország minden tájáról érkező szak-
emberek Vas megyével ismerkedhettek” – 
mondta el Zágorhidi Czigány Ákos, egye-
sületi elnök még a rendezvény előtt.

Hozzátette: sok éves munka eredménye-
ként sikerült az országos eseményt most a 
megyében megrendezni. Ez a szakma elis-
merése is egyben egy ilyen, országos ösz-
szehasonlításban kicsi desztinációnak, mint 
a Vasvárért és térségéért is tevékenykedő 
egyesületnek. A szakmai fórum résztvevőit 
Bebes István polgármester köszöntötte, aki 
örömének adott hangot, hogy ilyen nívós 
szakmai esemény fogadóhelyszíne lehet a 
megye, a város.

A vendégeket Zágorhidi Czigány Ákos, 
a Vasi Hegyhát-Rábamente Egyesület el-
nöke is köszöntötte, aki röviden felvázolta 
turisztikai szervezet nyolc éves történetét 
és eredményeit. Elhangzott: a csaknem egy 
évtizedes időszak alatt a KSH statisztikai 
számai alapján 3,2 napra sikerült növelni a 
vendégek tartózkodási idejét a Vasvárért és 
Körmendért felelős desztinációban. A tér-
ségben a vendégéjszakák száma is évi 70 
ezerre nőtt. Szó volt a szervezet honlapjá-
nak megújításáról, új arculatának kialakítá-

sáról, és a jelenleg folyó kerékpáros turisz-
tikai fejlesztésekről. A desztináció turistákat 
vonzó értékeinek sorolása közt elhangzott: 
A vasvári, hegyháti térség nyugalom szige-
te. Épített örökségének, természeti adott-
ságainak köszönhetően olyan vonzereje 
van, amely a turistát maradásra bírja, hisz 
a pillanatokat ez a térség megélhetővé teszi 
számukra egy zajos nagyvárossal szemben, 
épp az itteni nyugalomnak köszönhetően. 
A desztinációban a „helyi” az egyik legna-
gyobb érték: Helyi emberekkel találkozik a 
vendég, helyi értékekkel ismerkedik.

„A természetesség, a természetes élet-
mód, a helyi termelőktől származó étkek, a 
helyi mesterségek felfedezendő kalandként 
állnak előtte, élményt kínálnak számára” – 
fejezte be ezekkel a gondolatokkal össze-
foglalóját Zágorhidi Czigány Ákos.

A szakmai fórumon ezután a turisztikai 
termékfejlesztés témája került a fókuszba. 
Hazai és nemzetközi előadók beszéltek a 
legújabb trendekről. Semsei Sándor, a Ma-
gyar TDM Szövetség elnöke az együttmű-
ködés szükségességét emelte ki a hálózaton 
belül és azt, hogy fontos az előrelépéshez 
rendszerszinten gondolkodni, kihasználni 
a hálózati együttműködés adta lehetősége-
ket, valamint elengedhetetlen a kreativitás. 

No és nem utolsó sorban a paradigmaváltás. 
Az elnök egy bécsi példát hozott. Az osztrák 
főváros már nem abban gondolkodik, hogy 
mit tehet a turizmusért, hanem az kerül a 
fókuszba: mit tehet a turizmus a városért. 
A turisztikai termékfejlesztésben jelen kell 
lennie az innovációnak, az egyediségnek és 
hogy ez desztináció szintű legyen. Így elér-
hető, hogy ne csak a vendégéjszaka szám, 
hanem a tartózkodási idő is növekedjen, ez 
pedig gazdasági eredményességhez vezet.

Eva Luckerbauer tanácsadó, a Ke-
let-Stájerországi Turisztikai Szövetség 
korábbi ügyvezetője osztrák turisztikai 
desztinációfejlesztési stratégiákról beszélt. 
Azt hangsúlyozta: a trendváltozást a ter-
mékek értékesítése során fontos érzékelnie 
a szakembereknek. Ma már a turisztikai 
piacon nem termékeket adnak el, hanem 
értékeket közvetítenek. A desztinációkba 
utazókra pedig nem vevőként, hanem lel-
kes vendégekként kell tekinteni, akik ké-
sőbb, hazatérve a legjobb termékértékesítő 
lehetnek azzal, hogy továbbadják egy-egy 
desztináció jó hírét. A TDM-ek pozicioná-
lása is változik. Új arculatot kell kitalálni, 
meg kell keresni az egyes területek érdekes-
ségeit, ezt kell kínálni. Olyat, ami egyedi, 
ami, ami kitűnik a tömegből.

„Sokszor a legapróbb dolgokból lesz a 
legnagyobb siker, a lényeg, hogy észre kell 
vennünk saját értékeinket” – emelte ki a 
tanácsadó, majd nyomatékosította: Egyre 
inkább az élményközpontú turizmust fó-
kuszba helyező ajánlatokat kell nyújtani az 
utazóknak. A turista nem szállást, hanem él-
ményt, programot, szolgáltatást keres. Erre 
kell építeni a termékajánlatokat is.

Molnár Anita programigazgató a Ma-
gyar Turisztikai Ügynökség képviseletében 
a hazai TDM hálózat helyzetéről beszélt. 
Elhangzott: jelenleg 118 iroda működik az 
országban. Azt is elmondta: egy felmérés 
szerint a turisztikai irodákban dolgozók kül-
detésnek tekintik munkájukat a települések 
értékeinek közvetítőjeként.

Fotó: Laki László
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Sikerrel lezajlott a II. Vasvári Amatőr Darts Verseny
A szervezők nevében mondom: szerettük 

volna elérni, hogy a második alkalommal 
megrendezett verseny már ne kölcsönkért 
felszerelésből valósuljon meg, ezért vettük a 
bátorságot és felkerestük a vasvári cégeket, 
vállalkozásokat, hogy támogassák a rendez-
vényt. Örömmel jelentem ki, hogy sehol nem 
kaptunk elutasító választ. Lehet mondani: a 
város összefogott! Nem szeretnék itt senkit 
kiemelni, de meg kell jegyeznem hatalmas 
köszönet a Körmendi Darts Klubnak a szer-
vezésben és a lebonyolításban nyújtott segít-
ségért. Köszönöm, köszönjük a helyszínt a 
Nagy Gáspár Művelődési Központnak.

A versenyt 10 órakor Tóth Balázs, Vasvár 
város polgármestere nyitotta meg a rendez-
vényt köszöntő beszédével és az első három 
darts nyíl eldobásával. Kezdetét vették a 30 
fős mezőnyből álló 6-szor 5 fős csoportmér-
kőzések. A játék típusa itt még 301 sima ki-
szálló volt 2 nyert leg-ig. A csoportból auto-
matikusan továbbjutott az első és a második 
helyezett. A csoport harmadikok és a legjobb 
4 csoport negyedik játszott egy mérkőzést a 
legjobb 16 közé jutásért, itt már 3 nyert leg-
ig zajlott a verseny. Kialakult a 16 fős me-
zőny, itt már 4 nyert leg-ig zajlott a küzde-
lem. A legjobb 8 játékos között így alakult 
ki a küzdelem: Takács Sándor-Németh Zsolt 
0-2 , Misi Dániel-Doktorics Zoltán 0-2, Nagy 
Péter-Tüskés György 0-2, Gergely Gábor-
Vass Péter 2-1. A játéknem itt már 501 dup-
la kiszálló 2 nyert leg-ig zajlott. Elődöntők: 
Németh Zsolt-Doktorics Zoltán 0-2, Tüskés 
György-Gergely Gábor 1-2.

A döntő mérkőzés 501 dupla kiszálló 3 
nyert leg-ig tartott, melyet a két játékos be-
vonuló zenéje színesített: Doktorics Zoltán-

Gergely Gábor 3-1! Ezúton is gratulálunk a 
győztesnek!

A döntő mérkőzések szünetében Bull-ra 
dobó verseny zajlott!

Díjak: I. helyezett: Doktorics Zoltán, II. 
helyezett: Gergely Gábor, III. helyezettek: 
Németh Zsolt, Tüskés György. • Bull ver-
seny győztese: Pór Attila • Legmagasabb 

kiszálló: Gergely Gábor (90) • Legnagyobb 
dobás: Kárpáti Viktória (153) • Legjobb női 
versenyző: Márcis Mónika • Legmagasabb 
Bullos kiszálló: Sály Dávid.

A helyezettek és a különdíjasok átvet-
ték díjaikat: kupa, érem, oklevél, ajándék-
csomag, vásárlási utalvány (Decathlon, 
Dartspiac, Pizzafutárság Vasvár), Hubertus 
a szervezőktől, melyben közreműködött a 
Nagy Gáspár Művelődési Központ igazgatója 
Gergye Rezső.

A verseny alatt a büfét biztosította a Némo 
Hami Hamburgerező. Itt tudták a játékosok a 
nevezésnél kapott ajándék italjegyet is elfo-

gyasztani. Szép számmal voltak jelen család-
tagok, szurkolók a rendezvényen.

Támogatóink: Pizzafutárság Vasvár, Nagy 
Gáspár Müvelődési Központ, Vasvár vá-
ros önkormányzata, KDC, Pnh Kft., Miell 
Quality, Castrum Ferreum, Mihályfi  és Társa, 
Piktor festékbolt, Elixir, Dr. Bendefy László 
városi könyvtár, Kovács Viktor, Török Ri-

chárd, Neher András, Némo Hami Hambur-
gerező, Roma Nemzetiségi Önkormányzat, 
Rábahídvégi Művelődési Ház. Köszönjük!

Köszönjük a fotókat Laki Lászlónak.
Folytatás következik, nemsokára találko-

zunk. Hajrá Vasvár, Hajrá Darts!
Robán Szabolcs

Főszervezők: Halmosi Tamás, Németh 
Zsolt, Robán Szabolcs
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Vasváron járt a Mikulás!

Előadás Indonéziáról
Indonézia a hivatások földje címmel tar-

tott előadást Magung Fransis SVD atya a 
Nagy Gáspár Művelődési Központban dec-
ember első felében. Az előadás által a he-

lyiek is bepillantást kaptak a dél-kelet ázsiai 
ország, a világ negyedik legnépesebb álla-
mának életébe, gazdag növény- és állatvi-
lágába, mindennapjaiba. Indonézia területét 
18 ezernél is több sziget alkotja, s muszlim 
többségű ország.

Vasvári Újság
A VASVÁRI POLGÁRMESTERI HIVATAL LAPJA
Kiadó: Polgármesteri Hivatal, Vasvár • Fe-
lelős kiadó: Dr. Ódor Ildikó jegyző • Felelős 
szerkesztő: Simon-Németh Adél • Szer-
kesztőségi munkatársak: Dóka Balázs, 
Laki László, Pogács Mónika, Sejberné Sza-
bó Mariann, Tausz István • Készült: Kerényi 
DTP & Design Stúdió • ISSN 1216-0377

A szelektív hulladékot
2020. január 22-én, szerdán

szállítják el.

A zöld ürítés január 21-én,
kedden lesz.

HarMona
Masszázs Szalon

(Kormányhivatal mellett)

Relaxáló, frissítő masszázs
Talpmasszázs

Lávaköves masszázs
Herbál labdacsos masszázs

Vasvár, Járdányi P. u. 5.
Bejelentkezés: 06-30/727-7404

facebook: HarMona Masszázs Szalon

Várom leendő vendégeimet szeretettel!
Boldog új évet kívánok!

Tőke-Szakonyi Ramóna

Apróhirdetés
Alsóújlakon építési telek eladó. 2600 m2. 

Közművek utcában. 1.500.000 Ft. Az ár al-
kuképes. +36-30/3858-403.

Pályázati felhívások
• Vasvár Város Önkormányzata pá-

lyázatot hirdet a tulajdonában álló Vasvár, 
Szentmihályfalvi u. 6. földszintjén találha-
tó, 70 m2-es üzlethelyiség vendéglátóipari 
célra történő bérbeadására.

A pályázat benyújtásának határideje 
2020. február 17.

• Vasvár Város Önkormányzata pá-
lyázatot hirdet a tulajdonában álló Vasvár, 
Szentmihályfalvi u. 4 III/2. szám alatti, 90 
m2 alapterületű, összkomfortos lakás érté-
kesítésére.

A pályázat benyújtásának határideje 
2020. január 22.

• Vasvár Város Önkormányzata pá-
lyázatot hirdet a tulajdonában álló Vasvár, 
Szentmihályfalvi u. 4 III/3. szám alatti, 90 
m2 alapterületű, összkomfortos lakás érté-
kesítésére.

A pályázat benyújtásának határideje 
2020. január 22.

* * *
A részletes pályázati felhívás a Polgár-

mesteri Hivatal Pénzügyi Osztályán átvehe-
tő. A pályázattal kapcsolatban érdeklődni 
az 572-017-es telefonszámon lehet.

Tájékoztató
Az STKH tájékoztatja a Tisztelt Vas-
vári Lakosokat, hogy a karácsonyi 
ünnepeket követően társaságunk a 
város területéről szervezetten gyűjti 
össze és szállítja el a fenyőfákat két 
alkalommal: január 7-én (kedden) – 
ez lapunk megjelenése előtt már meg-
történt – és január 21-én (kedden). 
Kérjük, hogy a karácsonyfákat kizá-
rólag a szállítás napján szíveskedje-
nek az ingatlan elé kihelyezni. Kö-
szönjük együttműködésüket! STKH


